
Agent Lameli: City? Normalne, że podoba się wielkim
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Mówi się, iż Roberto Mancini oglądał w zeszłym tygodniu, przy okazji

meczu Sampdoria-Roma, Erika Lamelę. Zawodnik rozgrywa zdecydowanie

lepszy sezon od poprzedniego i wraz z Pablo Osvaldo jest najlepszym

strzelcem drużyny w lidze. Wywiadu dla tuttomercatoweb.com udzielił

Pablo Sabbag, agent gracza.

 

City po Lamelę?

- Eirk rozgrywa dobry sezon, jest młodym talentem i jest normalnym, że wielkie

europejskie kluby mogą się nim interesować. W zeszłym tygodniu byłem we

Włoszech i rozmawiałem z Romą o niektórych aspektach związanych z kontraktem

Lameli; podoba się w Europie, jednak nie ma żadnych konkretów.

 

Niektóre media donoszą, że Roma jest skłonna rozmawiać o sprzedaży w

przypadku wielkiej oferty.

- Nie mogę powiedzieć, to aspekty i oceny dotyczące zespołu Giallorossich.

Osobiście mogę jedynie powiedzieć, że zainteresowanie wielkich Lamelą jest

normalne.

 

Co możesz powiedzieć o obecności Manciniego na "Marassi"?

- Nie jest nowością, że wielkie kluby interesują się Lamelą. Erik jest świetnym

chłopakiem i wzorem profesjonalisty, jednak za wcześnie mówić o mercato i jego

przyszłości, gdyż brakuje nadal dużo do końca sezonu.
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